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Geachte fractieleden, 
 
Hierbij ontvangt u ons antwoord op uw vragen van 14 januari 2016 over de kosten van het feest in de 
binnenstad van 2 januari jl.. 

1. Waarom heeft het college dit geld betaald uit de post Innovatief Burgerschap?  
Het budget voor innovatief burgerschap is in afwachting van de oprichting van de stichting GoudApot 
in 2015 beheerd door de gemeente. Via de gebiedsregisseur konden aanvragen voor initiatieven 
worden gedaan. Bij de beoordeling van aanvragen heeft het college gekeken of de initiatieven goed 
waren voor de stad of buurt en gedragen werden door een brede groep bewoners. Dit voorstel  -van 
de Samenwerkende Ondernemersverenigingen Gouda-  voldeed daaraan. De raad heeft onlangs 
een memo ontvangen waarin de besteding van het totale budget voor innovatief burgerschap in 
2015 verantwoord wordt. 
 

2. En niet uit de post Stadsmarketing binnen het programma Economie (want daar valt stadsmarketing 
immers onder)?  
Stadsmarketing richt zich voornamelijk op het trekken van bezoekers van buiten Gouda naar de 
stad. Dit initiatief was gericht op de inwoners van Gouda en daarom was de post innovatief 
burgerschap beter passend. 
 

3. Betekent dit dat er in 2016 ruim € 4.000 minder te besteden is uit de GoudApot?  

4. Zo ja, welke gevolgen heeft dat voor andere aanvragen uit de GoudApot?  

Nee/geen, zie het antwoord op vraag 1. 
 

5. Is dit feest in de plaats gekomen van de nieuwjaarsreceptie van de gemeente? Zo nee, wanneer 
wordt die nieuwjaarsreceptie gehouden?  
Dit feest is niet in de plaats gekomen van de nieuwjaarsreceptie en ook niet door de gemeente 
georganiseerd. De gemeenteraad organiseerde de nieuwjaarsreceptie -met behulp van de griffie- 
voor het laatst in 2013. Om financiële redenen is besloten daarna van gemeentewege geen 
nieuwjaarsreceptie meer te organiseren. 
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6. Overweegt het college eenzelfde soort feest in het voorjaar te organiseren voor alle Gouwenaars, 
dus ook voor de minder valide en/of oudere Gouwenaars (in combinatie met bijvoorbeeld een 
podium met daarop muzikale talenten uit Gouda, een optreden van de Pionier etc.)?  
Nee, het college laat dit soort initiatieven graag aan de stad. Het feest was overigens een feest voor 
alle Gouwenaars, ook voor ouderen en minder validen, en een leuk en geslaagd evenement. 
 

7. Naar aanleiding van de Goudse Post 13 januari 2016 M. Peters: klopt het dat er ballonnen zijn 
opgelaten? Zo ja, waarom heeft het college niet gehandhaafd op het ballonnenverbod?  
Tijdens het feest op 2 januari jl. zijn inderdaad ballonnen opgelaten. Het was de gemeente vooraf 
niet bekend dat deze activiteit zou plaatsvinden. Het is in beginsel niet toegestaan om tijdens een 
evenement ballonnen op te laten. Als het voornemen daartoe bestaat en dit wordt bij de 
vergunningaanvraag gemeld, treedt de gemeente met de organisator in overleg om alternatieven te 
bespreken. We zullen hierover ook informatie op de gemeentelijke website opnemen. 

 
 
De beantwoording van deze schriftelijke vragen heeft een inzet van 3 uur aan ambtelijke capaciteit gevergd.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
Drs. S. Meijs Dr. M. Schoenmaker 
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1. Minuut 


